
Stellingen bij gemeentepolitieke avond op dinsdag 21 maart a.s. 

1. De Professorenbuurt-Oost moet een woonerf worden, waar de maximum snelheid 15 
km/uur is!  
 

Ons college kiest voor een doorwaadbare stad, met meer ruimte voor groen, fietsen, lopen en 

spelen. Groningen is wederom uitgeroepen tot gezondste stad van het land. Dat juichen we toe en 

we hopen dat het zo blijft. Fietsen of lopen worden aangemoedigd. De auto krijgt niet meer ruim 

baan. Veel 50 km-wegen worden daarom getransformeerd in 30 km/u wegen en er komt een zekere 

hiërarchie tussen buurtstraten en woonstraten.  

Maar waarom maakt de gemeente van de Professorenbuurt-Oost geen woonerf? Op de website van 

het SWOV (wetenschappelijk instituut voor verkeersveiligheid) is over het woonerf te lezen: 

‘De snelheidslimiet op een erf is 15 km/uur (oorspronkelijk aangeduid als stapvoets). Met 

snelheidsremmende voorzieningen moet deze snelheid worden ‘afgedwongen’; een sobere uitvoering 

is dus niet toegestaan. Op een erf mogen voetgangers de gehele breedte van de straat benutten om 

te lopen en te spelen; er zijn geen voetgangersvoorzieningen zoals een trottoir of voetpad. Er mag 

alleen geparkeerd worden op daarvoor aangegeven plaatsen (aangeduid met een P in het wegdek). 

Net als 30km/uur-gebieden kent ook een erf geen fietsvoorzieningen en zijn eventuele kruispunten 

gelijkwaardig.’ Zie: 30km/uur-gebieden - Wat is het verschil tussen een 30km/uur-gebied en een 

(woon)erf? (swov.nl) 

Een fantastisch idee, dat perfect past in het motto ‘voor wat echt van waarde is’. Dus: schaf de 

trottoirs maar af en maak van onze buurt een voetgangersparadijs! Zou dit niet ook echt passend zijn 

in het ideaal van de doorwaadbare stad? En zou dit niet ook passend zijn voor alle oude stadswijken? 

 

2. Liever zonnepanelen dan een beschermd stadsgezicht!  

Groningen kent acht beschermde stadsgezichten. Een groot deel van de Korrewegwijk, waaronder de 

Professorenbuurt-Oost, valt hieronder. We zijn hier uiteraard trots op, want onze buurt, die evenals 

anders oude stadswijken volgens de Amsterdamse school ontworpen is door Berlage-Schut, is een 

buurt met stijl en karakter. Het zijn van een beschermd stadsgezicht heeft echter ook nadelen. Die 

laten zich in deze tijd gevoelen. Wie aan de voorkant van zijn huis zonnepanelen wil heeft goede kans 

geen vergunning te krijgen. Met hoge of onzekere energieprijzen is dit langzaam aan niet meer uit de 

leggen. Als we willen vergroenen en CO2-uitstoot willen terugdringen zijn zonnepanelen op 

https://swov.nl/nl/fact/30kmuur-gebieden-wat-het-verschil-tussen-een-30kmuur-gebied-en-een-woonerf
https://swov.nl/nl/fact/30kmuur-gebieden-wat-het-verschil-tussen-een-30kmuur-gebied-en-een-woonerf


woonhuizen onontbeerlijk. Laten we in onze buurt daarom maar afstand doen van het Beschermde 

stadsgezicht, zodat we met de hele buurt ‘in transitie’ kunnen. 

 

 

Beschermde stadsgezichten Groningen (gemeentelink.nl) 

 

3. Stop de verloedering en verplicht verhuurders hun woningen te renoveren en te 
verduurzamen!  

Veel appartementen in de Professorenbuurt-Oost worden verhuurd. Het kan zijn dat verhuur 

plaatsvindt aan studenten. Soms worden appartementen weer gesplitst, zodat de 

vastgoedondernemer maximale winst kan behalen. Iedereen moet wonen en daarom is de verhuur 

van woningen geen probleem. Studenten horen ook bij de wijk. Problematisch wordt het als 

verhuurders weigeren te investeren in hun woning, als zij de boel laten verpauperen omdat het niet 

de bedoeling is dat hun investering geld kost. Gevels raken daardoor in verval en schuurtjes in de 

brandgangen verkrotten. Woonportieken zijn soms ronduit smerig. Voor studenten geldt ook nog 

eens dat sommige verhuurders weigeren te verduurzamen zodat energieprijzen hoog oplopen, 

terwijl de overheid de studenten niet compenseert. Dit moet stoppen. Daarom is onze stelling dat de 

gemeente actief moet optreden en verhuurders van woningen moet kunnen dwingen hun woningen 

te renoveren en verduurzamen. 

De straat op wegens slechte isolatie studentenhuizen in Groningen | Ik Spaar Het Klimaat 

4. Er moet een nieuw plan komen om de oude stadswijken Korrewegwijk en Oosterparkwijk 
met elkaar te verbinden.  

De Korrewegwijk en Oosterparkwijk zijn twee mooie oude stadswijken. Ze  worden gescheiden door 

een busbaan en door het Oosterhamrikkanaal. Van oudsher was het de bedoeling da de stadswijken 

meer met elkaar worden verbonden, maar nu een auto-ontsluitingsweg nog steeds wordt 

onderzocht komt deze ambitie onder druk te staan. De hoge gevels van de ontwikkelde nieuwbouw 

aan de kant van de Oosterparkwijk duiden ook meer op scheiding dan op verbinding. Gevolg kan zijn 

dat de stadswijken in zichzelf gekeerd raken. Dat moet worden voorkomen! Kinderen uit de 

Professorenbuurt gaan bijvoorbeeld naar school in de Oosterparkwijk en omgekeerd. Ook maken wij 

in de Professorenbuurt vaak gebruik van faciliteiten in de Oosterparkwijk, zoals de bloemenkraam en 

https://www.gemeentelink.nl/gemeente/groningen/stadsgezichten/
https://ikspaarhetklimaat.nl/nieuwsbericht/de-straat-op-wegens-slechte-isolatie-studentenhuizen-in-groningen


de supermarkten. De gemeente zou van de verbinding tussen onze oude stadswijken een speerpunt 

moeten maken! 

 

Reservestellingen: 

5. De Oliemuldersbrug moet dicht voor auto’s!  

De Oliemuldersbrug is een prachtige karakteristieke brug over het Oosterhamrikkanaal. De 
brug verbindt de Korrewegwijk met de Oosterparkwijk. De brug heeft één probleem: hij is 
nogal smal. Auto’s kunnen er van beide kanten overheen, maar er past maar één auto 
tegelijk op de brug. Dit levert soms vervelende situaties op. Regelmatig staan er twee auto’s 
tegelijk op de brug, terwijl geen van beide wil toegeven. Achteruitrijden is dan gevaarlijk, 
omdat de situatie op de busbaan niet goed is te overzien. Voor fietsers en auto’s tegelijk is de 
brug ook te krap. Zeker in de vroege ochtend als vele ouders met kinderen al fietsend de 
brug willen passeren voelt de situatie onveilig. Onze stelling is dan ook: sluit de brug voor 
auto’s! Ook dit past bij de visie van de doorwaadbare stad, waarbij fietsers en voetgangers 
ruim baan krijgen. Een sluiting van de brug zal een zucht van verlichting geven. Wie kan daar 
nu tegen zijn? 

 

 

 

6. De gemeente doet er verstandig aan per buurt een laadpaalplan te maken en bewoners 
daarbij te betrekken.  

Elektrisch rijden heeft de toekomst. Nu al is één op de drie nieuw verkochte auto’s elektrisch. In onze 

buurt hebben bewoners geen eigen oprit. De auto’s staan in de straat geparkeerd. Geen wonder dat 

de eerste laadpalen uit de grond schieten. Maar een duidelijk beleid is er niet. Dat kan problematisch 

zijn. Een laadpaal kost andere bewoners een parkeerplaats. Bovendien is een laadpaal voor je deur 

niet altijd een fraai gezicht. Waarom geen duidelijk beleid maken over waar laadpalen komen te 

staan? Bijvoorbeeld op een specifieke plek of plaatsen. De toenemende vraag naar laadpalen 

schreeuwt om een progressief beleid. Beleid waar bewoners bij worden betrokken!  



Ergernis over locatie laadpalen elektrische auto’s in de wijk - Radar - het consumentenprogramma 

van AVROTROS 

Dtv Nieuws - Gemeente Den Bosch vraagt bewoners mee te denken over locaties voor nieuwe 

laadpalen 

 

 

Het concept-programma  van de avond (dinsdag 21 maart) is als volgt: 

 

19.30 uur inloop met koffie. 

20.00 uur aanvang met voorwoord (Hans ter Haar), introductie deelnemers en uitleg spelregels. 

De stellingen worden middels een beamer steeds op scherm geprojecteerd. 

20.10 uur stelling 1 

20.30 uur stelling 2 

20.50 uur stelling 3 

21.10 uur stelling 4 

21.30 uur afsluiting en dankwoord 

21.40 uur borrel 

22.15 uur naar huis. 

 

 

https://radar.avrotros.nl/uitzendingen/gemist/item/ergernis-over-locatie-laadpalen-elektrische-autos-in-de-wijk/
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